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1. Erkenning: CC De Torendraaiers: 

Doel: zelf een lichtstoet/carnavalsstoet organiseren 
Voorzitter: Vanthienen Anja 
Secretaris: Vandeuren Sylvie 
Penningmeester: Bessemans Jolien 
 
De adviesraad keurt de erkenning van de vereniging goed.  
De adviesraad stelt voor om een nieuwe categorie aan te maken binnen het reglement 
‘subsidiereglement evenementen, projecten en publiekswerking Vrije Tijd’. 
Eva vraagt het subsidiebeleid na bij naburige gemeentes waar carnavalsverenigingen actief zijn.  
Het puntje wordt opnieuw opgenomen tijdens de volgende vergadering.  
Daarnaast vraagt de adviesraad voor een bijkomend bedrag voor nieuwe aanvragers om het 
verenigingsleven blijvend te activeren. 
 

2. Subsidies 
 

Koninklijke fanfare Immer 
Vooruit Ransberg € 382,09 

Ferm Waanrode € 1.116,39 

Curieus Kortenaken € 167,83 

Ferm Kortenaken € 639,42 

Ferm Stok € 469,30 

Gezinsbond Ransberg € 393,93 

Culturele Dorpsraad 
Waanrode € 564,05 

Stokse Kaartspelers € 100,00 

Landelijke gilde stok € 100,00 

Koninklijke fanfare st. Amor € 833,22 

Socio Culturele Liberale 
Vrouwen vvvuur € 252,89 

Cultuur(s)makers € 299,19 

fanfare Sforzando € 532,83 

Zangkoor Sint Amor 
Kortenaken € 100,00 

Gezinsbond Groot Kortenaken € 356,25 



Landelijke Gilde Kortenaken € 100,00 

Totaal € 6.407,39 

   

Vereniging subsidiebedrag 

Tovrisa € 644,40 

Tejater Feminis € 559,90 

Toneel LiDo € 644,41 
 

3. Keuze teambuildingactiviteit :  

28/03 in Den Amer 

 

 

 

 

 

 

4. Memorandum  

Context:  

In september zijn diverse onderwerpen tijdens de vrije tijdsraad getoetst bij de verenigingen via een 

spel. Deze antwoorden, aangegeven in het blauw, worden voorgelegd aan de adviesraden. De 

adviesraden krijgen de gelegenheid om hun opmerkingen en aanvullingen door te geven. Dit dient 

als richtlijn voor het opstellen van het memorandum. 

 

Moet Kortenaken vooral een podium bieden aan lokale verenigingen of vooral een professioneel 

cultureel programma aanbieden? 

 

Bespreken van cultuuraankopen met de verenigingen die de zaal gebruiken. 

Een goede mix is essentieel. 

De duik was uitgebreid, maar een vaste dag was lastig. 

Digitale infoborden. 

Meer verenigingen aanmoedigen om deel te nemen aan plankenkoorts. 

 

Aanvulling adviesraad:  

Plankenkoorts zou moeten afstappen van het maandelijkse aanbod en meer plankenkoortsen per 

maand moeten kunnen aanbieden. Het eigen professionele aanbod voor 2024 mag uitgebreider zijn. 

De adviesraad erkent dat hiervoor meer mankracht binnen het team nodig is om prospectie te doen. 

 

Hoe activeer je mensen om deel te nemen aan activiteiten? 

Aanspreken. 

De werking aantrekkelijk maken. 

Sociale media. 



Het gebruik van shuttlebussen. 

Het stimuleren van carpoolen. 

Acties koppelen. 

Vrijkaarten. 

Meer promotie. 

 

Aanvulling adviesraad:  

Het scherm in de sporthal kan worden gebruikt voor het adverteren van evenementen. Een tv-

scherm bij het gemeentehuis zou ook een meerwaarde zijn. Verenigingen kunnen werken met een 

activiteitenagenda die hierop kan worden geprojecteerd. De verenigingengids moet meer onder de 

aandacht worden gebracht, waarin een activiteitenagenda kan worden opgenomen. Elektronische 

reclameborden en het werken met cultuurbuddy's kunnen drempels verlagen voor mensen die 

alleen zijn. 

 

Positieve en negatieve punten van Plankenkoorts  

 

De adviesraad constateert dat er een drempel kan zijn voor verenigingen om deel te nemen aan 

Plankenkoorts vanwege de beperkte hoeveelheid aanbod. Plankenkoorts is echter een meerwaarde 

voor verenigingen, met voldoende ondersteuning. Het aanbieden van flyers en infoborden draagt bij 

aan deze meerwaarde. De cultuurmedewerker moet zich inzetten voor een breder professioneel 

aanbod, waarvoor de cultuurraad erkent dat budget en mankracht nodig zijn. 

 

Waardeert de gemeente vrijwilligerswerk voldoende? Wat kan beter? Wat gaat goed? 

Ja, er is een vrijwilligersfeest. 

Ja, accommodatie is beschikbaar. 

Zichtbaarheid van het college kan beter. 

Verenigingen in de schijnwerpers zetten op sociale media. 

 

Buurtfeesten moeten meer zichtbaar worden gemaakt. Boekingen van zalen verlopen moeizaam; er 

is behoefte aan één duidelijk systeem. 

 

Ik vind het belangrijk dat mijn bibliotheek (score van 0 (= niet belangrijk) – 10 (= zeer belangrijk)): 

a. Een ruime keuze aan boeken aanbiedt  

b. De nieuwste boeken beschikbaar heeft  

c. DVD’s aanbiedt d. E-books beschikbaar stelt  

e. Auteurslezingen voor volwassenen organiseert  

f. Lezingen over diverse thema’s organiseert  

g. Voorleesmomenten voor kinderen organiseert  

h. Lezingen, workshops en theatervoorstellingen voor leerlingen van scholen organiseert  

i. Werkt met een zelfscan  

j. Een leeszaal heeft 

 

Scannen is te overwegen. Het is gemakkelijk, maar voor de bibliotheek van Kortenaken lijkt er 

momenteel geen dringende noodzaak te zijn. De primaire taak van de bibliotheek is vooral het 

aanbieden van een breed scala aan boeken. Theatervoorstellingen zijn hieraan ondergeschikt. De 

adviesraad hecht vooral belang aan de bereikbaarheid van de bibliotheek voor leerlingen. Als 

busvervoer een probleem blijft, moet hier budget voor worden vrijgemaakt. 

Boeken moeten duidelijk in volgorde (deel 1, deel 2,…) worden geplaatst. 



Stelling: Ik vind het belangrijk om de huidige zaal Den Hoek te gebruiken, of ik wil cultuur meer 

ervaren op andere plekken? Bijvoorbeeld in de kerk, het bos, enzovoort. Wat zijn volgens jou de 

voordelen? 

Den Hoek heeft een betere infrastructuur. 

Unieke locaties zijn mooi en geschikt voor bepaalde thema’s. 

Meer kerken benutten, zoals Jacobinahof. 

Afwisselende dorpsfeesten. 

Vervoer zou meer geregeld moeten worden vanuit de gemeente. 

 

De adviesraad stemt in met bovenstaande punten. De adviesraad is van mening dat er niet moet 

worden ingegaan op het vervoer van mensen. Vervoer van materiaal van de uitleendienst 

Bekkevoort zou wel mogelijk moeten zijn, eventueel tegen een forfait. Ze wijzen erop dat de 

uitleendienst van de gemeente te beperkt is en zou moeten worden uitgebreid met onder andere 

een beamer, een vernieuwde mobiele box met accu, smalle tafels voor binnenruimtes en een 

mobiele WC (aankoopprijs: +/- 250 euro, huur is veel duurder) voor evenementen buiten de zalen en 

buurtfeesten.  

 

Men vraagt ook om de mogelijkheid tot vergroting van het podium (voor fanfare en toneel). 

De adviesraad brengt het probleem van het drankgebruik tijdens repetities naar voren. Door het 

gebruik van zaal Den Hoek door verschillende verenigingen wordt het drankgebruik door elkaar 

gehaald, blijft er te veel overschot over en zijn de facturen onduidelijk. Een drankautomaat die enkel 

wordt gebruikt tijdens recepties zou dit probleem kunnen oplossen. 

Idee voor de herbestemming van de kerk: een klimzaal. 

  

5 Varia 

 

- Vrijwilligersfeest 19/01 

- Infosessie herbestemming Kerk Hoeleden 23/01 

- Vergadering verenigingen 07/02 over de Uitpas 

 

 

 


